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Abstract (en)
An overhead door has panels (10, 12) which are pivotably interconnected by means of a hinge (14). To avoid fingers being crushed, a finger guard
(34) is fastened between neighbouring edges of panels, which guard has an elastic ball-shaped section (46) and a front piece (40) which in closed
position is aligned coplanarly with the front outer shells (18, 20) of the panels. The visible side of the finger guard (34) is either provided with a
coloured layer (42) or a coloured profile can be fixed to it. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Sektionaltor weist Paneele (10, 12) auf, die mittels eines Scharniers (14) schwenkbar miteinander verbunden sind. Zur Vermeidung von
Fingerquetschungen ist zwischen benachbarten Kanten von Paneelen ein Fingerschutzprofil (34) befestigt, welches einen elastischen balligen
Abschnitt (46) aufweist sowie ein Frontstück (40), das in Schließstellung koplanar mit den Frontaußenschalen (18, 20) der Paneele ausgerichtet ist.
Die Sichtseite des Fingerschutzprofils (34) ist entweder mit einer Farbschicht (42) versehen oder auf ihr ist ein farbiges Profil befestigbar.
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